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Emlékeztető 
AZ ELTE TTK HÖK ZÁRÓ KÜLDÖTTGYŰLÉSÉNEK ÜLÉSÉRŐL 

Az emlékeztetőt készítette: Nagy Fruzsina Réka 

Az ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter stny. 1/A Északi épület, Kari 

Tanácsterem, 2022. 05. 13. 18:00 

Jelen vannak: Szavazati joggal: Jeges Viktor Péter (elnök), Kása Kata Hanga, Hódosi Krisztina 

Emília, Károlyi Dorottya, Maller Csaba László, Tóth Katalin Zsófia, Horváth Máté Márk, Bótor 

Bálint Sólyom, Sasvári Péter (biológia és környezettudomány), Mig András, Rábóczki Bence, 

Sarus Balázs (fizika), Fritz Petra, Ádám Rozália, Tuza Benedek, Borbás Zita, Glück Krisztina 

(földrajz- és földtudomány), Szaló-Pál Kinga, Barcza Bónis, Simonka Tamás, Pintér Bence, 

Gombás András (kémia), Akály Alexandra, Komáromi István, Horváth Matilda Anna 

(matematika), Juhász Anna Tímea, Kosztyó Péter, Kutas Domonkos, Balga Gábor, Nagy 

Fruzsina Réka, Lőrincz Péter, Németh Friderika Bianka, Bartha Márton, Őri Bálint, Dérfalvi 

Balázs, Novák Zsófia és Pádár Kitti (tanárképzés). 

Tanácskozási joggal: Polónyi Richárd, Keszthelyi Szilvia, Hegedűs Dávid, Juharos Eszter 

Diána, Kovács Zoltán, Papp Gergely Sándor, Kóczán Gergely, Horváth Laura, Huszár Anna, 

Mig Édua Kinga, Szenczy Zsófia, Tokai Tamás, Kalmár Balázs és Vígvári Cseperke. 

18:17: Jeges Viktor megnyitja az ülést. 

Mandátumellenőrzés: az ülés 35 fővel határozatképes. 

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

1. Bejelentések 

2. Beszámolók 

3. Egyebek 

(74)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

egyhangúlag elfogadta a napirendet. 

 

Az elfogadott napirend a következő: 

1. Bejelentések 

2. Beszámolók 

3. Egyebek 

 

1. Bejelentések (18:20) 

Jeges Viktor: eltelt egy év, félig online módban, örülök, hogy a Küldöttgyűlés összerázódott a 

végére, pedig nem tudtunk sokat találkozni, köszönöm az egész éves aktív, figyelmes munkát. 
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Kérlek, az utánatok jövőket tanítsátok, és aki jön tovább a következő ciklusba, azt várjuk 

szeretettel. 

Vígvári Cseperke: az adományok végleg elkerültek a két hallgatói irodából Márton Sugár 

Klárának köszönhetően, Fehérgyarmatra a segítő összefogás raktárába került egy része, 

Kárpátaljára és a befogadó központokba vitték, nagyon örültek. A másik része a Mandák Mária 

Evangélikus Gyülekezeti Házba került Budapesten és innen szállítják tovább. 

Lőrincz Péter: lezajlott a LEN sikeresen, köszönöm a munkátokat kiállítóként, toborzóként és 

pakoló bizottságként. 

Simonka Tamás: Balga Gábor segítségével a ttkhok.elte.hu oldalra a Gólyatábor szervező, 

csapatvezető és állomásvezető jelentkezési felület kikerült, mától lehet jelentkezni. Kutas 

Domonkos kiírja a csoportokba majd. 

 

18:24-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

2. Beszámolók (18:24) 

Jeges Viktor, elnök időben küldte be beszámolóját. Sok dolog, amit ígért a pályázatában, nem 

került megvalósításra szerinte. Azonban folyamatban vannak az ügyek, csak bonyolultabbnak 

bizonyulnak, mint gondolta volna. De még van 3 hónap bepótolni. 

Jeges Viktor határozati javaslata, hogy a beszámolókról egyben a TTK HÖK elektronikus 

szavazó felületén titkosan. 

(75)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

egyhangúlag elfogadta, hogy a beszámolókról egyben, titkosan az ELTE TTK HÖK 

online szavazófelületén follyon a szavazás. 

Vígvári Cseperke, elnökhelyettes időben küldte be beszámolóját. 

Akály Alexandra, gazdasági referens időben küldte be beszámolóját. Írta, hogy le lesz adva a 

mentortábor-igénylő, ez nem történt meg, mert kell még egy ajánlatot kérni Halaptól, mert 

végül azon keresztül lesz szervezve jó eséllyel. 

Sarus Balázs, tanulmányi referens időben küldte be beszámolóját. Müller Viktor oktatási 

dékánhelyettes úr üzenetet küldött, hogy a várólistás jelentkezés a vizsgáknál elindult, azonban 

nem lettünk tájékoztatva Jeges Viktorral, hogy ez el fog indulni, annak ellenére, hogy ezt mi 

hoztuk fel a dékánhelyettes úrnak. Bár nem kötelező az oktatóknak bekapcsolni. Nem tudjuk, 

hány oktató él vele, de ahol látjátok, hogy éltek vele, ott a hallgatók töltsék ki a kérdőívet, hogy 

lássuk, hogy van-e haszna a funkciónak. 

Őri Bálint: érdekel, hogy mit várunk ettől a funkciótól, miért lenne jó? 

Sarus Balázs: mert sokszor van, hogy szeretnének hallgatók jelentkezni, de már betelt, így ekkor 

jelentkezhetnének várólistára, és nem kell figyelniük, hogy mikor üresedik hely, ha az oktató 

bekapcsolta a funkciót. Ettől függetlenül nem tudnál két helyre jelentkezni, és ezen felül 24 
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órán belül már nem tudod leadni a vizsgát, ha mégis bekerülnél és elfelejted nézni, hogy 

bekerültél-e a vizsgázók közé. 

Horváth Matilda: ha látja az oktató, hogy 15-en vannak várólistán, akkor még írhatna ki 

vizsgaalkalmat. 

Sarus Balázs: igaz, de ez tesztüzem, az Oktatási Igazgatóság hoz döntést, hogy van-e haszna és 

véglegesen beépül-e. 

Jeges Viktor: Kalmár Balázs volt az, aki odajött egy fél éve, hogy az egyik oktatónál felmerült, 

hogy jó funkció lenne várólista, egy hallgató mondta, hogy más egyetemen van ilyen, érdemes 

rajta gondolkodni. Balázzsal elmentünk Müller Viktorhoz, aki támogató volt, de ezt szerinte 

egyetemi szinten érdemes megvalósítani. Elnökségi ülésen felvetetettem, aztán egyszer csak a 

GTK beadott egy HKR-módosító tervezetet OHÜB-ön. Azon az OHÜB-ön megbeszéltük, hogy 

mi legyen az, amit a Kari Tanácsoknak továbbküldünk, és úgy gondoltuk, hogy lett volna egy 

újabb OHÜB ezután, ami véglegesen tárgyalja, hogy mi menjen tovább a Szenátusra. Ezt 

beterjesztette a GTK, és az volt a problémánk, hogy nem látom, hogy pontosan hogyan 

működne, pl. egy vizsgára jelentkezel és akkor látod, hogy nem fogsz bekerülni, vagy többre 

jelentkezel és meglátod, hogy mikorra kerülsz be, de akkor meg nem tudod, hogy mikor mész 

vizsgázni, szóval ezt át kéne gondolni. Én pl. Még nem tudtam ezt végiggondolni. Behozták ezt 

a módosítást, úgy, hogy van ez a lehetőség és annak használatáról a dékán dönt. Ez az előzetes 

OHÜB úgy döntött, hogy szimpatikus a gondolat, de ne így csináljuk, hogy ad hoc beadjuk a 

javaslatot, miközben nem végzünk tanulmányt arról, hogy ez hogyan működne. Végül az 

OHÜB nem támogatta a KT elé kerülését. Arról volt szó, hogy valamilyen szinten próbáljuk ki, 

és én azóta nem hallottam effelől, ezek szerint ezt így próbáljuk ki, hogy az oktató eldöntheti, 

hogy bekapcsolja-e ezt az opciót. 

Sarus Balázs: ki lettünk kerülve, amit nem értek, mert hatékonyabban lehetett volna felmérni a 

rendszer hasznát, ha többen be vagyunk vonva és mi is tudjuk kérdezni a hallgatókat. Ennek 

ellenére, ha már van ez a funkció, akkor adjunk hasznos visszajelzést! 

Jeges Viktor: szorgalmazom, hogy történjen egyeztetés hallgatók és oktatók közt, ti is tudjátok 

mondani azt a hallgatótársaitoknak, hogy ha ez felmerül, akkor mi a helyzet, de nem lenne jó, 

ha ez hirtelen érné a hallgatókat. 

Sarus Balázs: külön hívjátok fel a figyelmet, hogy nem fognak tudni várólistára és másik 

vizsgára jelentkezni egyszerre, el kell dönteni. Persze, ha várólistáról ledobták, utána tud 

jelentkezni már. 

Papp Gergely, ösztöndíjakért felelős referens időben küldte be beszámolóját. Köszöni a 

bírálóinak az egész éves munkáját, reméli, hogy jövőre is folytatás következik. 

Kóczán Gergely, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag időben küldte be beszámolóját. 

Papp Gergely köszöni az elmúlt féléves munkáját, és hogy elviselte. 

Kóczán Gergely köszöni Papp Gergely mentorálását és hogy a tisztségviselői pályafutása alatt 

támogatta. 

Horváth Laura, tudományos referens időben küldte be beszámolóját. 
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Kutas Domonkos, kommunikációs referens időben küldte el beszámolóját. Következő ülésen 

nem indul újra, köszöni a munkát. 

Keszthelyi Szilvia, diákjóléti referens időben küldte be beszámolóját. Köszöni mindenkinek a 

közös munkát. 

Fritz Petra, Földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor időben küldte be beszámolóját. 

Dénes Dorottya, külügyi referens időben küldte be beszámolóját. 

Ádám Rozália, külügyi mentorkoordinátor időben küldte be beszámolóját. Elköszön, mivel 

nemsokára nem lesz a HÖK tagja. 

Őri Bálint: hogy látod az elmúlt 4-5 hónap alapján, hogy mennyire váltja be a tisztség a 

hozzáfűzött reményeket? 

Ádám Rozália: meglepődtem, hogy mennyire nehéz elérni az embereket, akiket el akartam érni. 

Főleg az online indulás miatt. Sokat kell tanulni a külügyi dolgokat illetően a többi kartól. 

Többet szerettem volna elérni, de remélem, hogy majd jelentkezik valaki, aki több alappal 

indulhat el. 

Komáromi István, mentorkoordinátor időben küldte be beszámolóját. Megkerestek az ELTE 

PPK dékáni hivatalából, hogy a PPK-s mentorrendszert fejlesztenék, és megkeresnék a többi 

kar ilyen irányú felelőseit, illetve majd megkeresnek személyes beszélgetésre is. 

Balga Gábor, informatikus időben küldte be beszámolóját. 

Szász Boglárka, főszerkesztő időben küldte be beszámolóját, nincs jelen terepgyakorlat miatt. 

Jeges Viktor: mindjárt a Gólyanyúz összerakása jön, így a tisztségviselők kergetve lesznek 

majd emiatt. 

Pádár Kitti, rendezvényszervező referens időben küldte be beszámolóját. Köszöni, hogy 

türelmesek voltak vele és Kutas Domonkosnak az eseményes hirdetéséért, illetve minden 

segítőnek, aki beléptetett rendezvényeken. 

Komáromi István: írtad az Überfúziónál, hogy kommunikációs hiba volt, ez karok közti jellegű? 

Pádár Kitti: a TáTK felől csúszott el a kommunikáció. 

Horváth Matilda: a jövőbeni rendezvényestől (aki akár te is lehetsz) kérdezném, hogy hogyan 

látod, amik nem voltak sikeres események idén, azokat tovább kell-e vinni vagy helyette mást 

kell kitalálni? 

Pádár Kitti: látok lehetőséget arra, hogy jobb legyen, a sikertelen események azon csúsztak el, 

hogy későn kezdtük el hirdetni őket. Az árak és elvárások felmentek a helyszíneknél az 

italfogyasztást tekintve. 

Jeges Viktor: régen az Überfúzió volt a kari buli, ezt meg kéne tartani. Rendben, hogy most 

volt egy kari Felező, de az Überfúzió volt a kari buli alapvetően, a többi szakterületi volt. 

Érdemes előre kitalálni következő félévben. 

Nagy Fruzsina Réka, jegyzőkönyvvezető időben küldte be beszámolóját. Az április 05-i 

Küldöttgyűlés jegyzőkönyvét még nem készítette el, de pár napon belül felkerül a honlapra. 
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Jeges Viktor kifejti, hogy örül Nagy Fruzsina munkájának. 

Juharos Eszter Diána, az Ellenőrző Bizottság elnöke időben küldte be beszámolóját. Írta, hogy 

lesz még az EHÖK-kel egy ülése, ezzel be is fejezik az eddig futó ügyeket. 

Kovács Zoltán, az Ellenőrző Bizottság tagja időben küldte be beszámolóját: ma lement az EB-

teszt a két jelentkezővel, a részleteket holnap a pályázatnál mondom meg. Ezen kívül 

megszűnik majd a jogviszonyom, így abbahagyom a HÖK-ben a munkámat, köszönöm a sok 

évet, és kívánok sok jó tapasztalatot és élményt a fiatalabbaknak. 

Hegedűs Dávid, az Ellenőrző Bizottság tagja időben küldte be beszámolóját. Köszöni Eszternek 

és Zoltánnak a munkájukat, és sok sikert kíván a továbbiakban. Juharos Eszter szintén 

megköszöni. 

Papp Gergely: a 2022-es képviselő-választásra jelentkeztél és a következő szavakkal éltél: 

,,Szavazz rám, hogy együtt vidámmá és boldoggá tegyük a közéletet néhány percre, és ez már 

több, mint amit a képviselők 80%-a egy év alatt szokott csinálni!”. Ez tényleg megtörtént? 

Hegedűs Dávid: apró fricska, mivel amúgy sem volt célom képviselőnek lenni. 

Papp Gergely: és akkor elviszed a szavazatokat? 

Hegedűs Dávid: nem, csak mondták, hogy sokan jelentkezzünk. 

Tuza Benedek: ebben a szövegben láttunk egy olyan példát, amit soha többet ne! 

Hegedűs Dávid: elnézést, ha valakit megbántottam, nem ez volta a szándék. 

Kása Kata Hanga, Biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor időben küldte be 

beszámolóját. 

Jeges Viktor gratulál, hogy övé a leghosszabb név, cím a tisztségviselői oldalon. 

Mig András, Fizika szakterületi koordinátor időben küldte be beszámolóját. 

Lőrincz Péter: miért nem érkezett be Fizika szakterületi koordinátor jelentkezés alakulóra? 

Mig Andris: mindenkinek, akivel beszéltem, nem fért bele az idejébe személyes okok miatt, a 

következő 3 hónapban prioritás lesz, hogy találjak utódot. 

Lőrincz Péter: ettől még kellemetlennek érzem, hogy ez az egyetlen tisztség, ahol nincs 

utódjelölt. 

Mig András: én is annak érzem, ezért sajnálom. 

Horváth Matilda: nem feltétlen András hibája, nem mindig van olyan lelkes ember, aki szeretné 

csinálni. 

Lőrincz Péter: jó példát kell mutatni, akkor lelkesek. 

Horváth Matilda: még van ideje találni utódot szeptemberig. 

Lőrincz Péter: köszönöm, szerintem nincs igazad. 

Szaló-Pál Kinga, Kémia szakterületi koordinátor időben küldte beszámolóját: tegnap volt 

SzaCs, ahol az egyetlen szakterületi koordinátor utód bemutatkozott, Gombás András. 
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Egyhangúan támogatta a SzaCs szimpátiaszavazás során. A másik, hogy a Kémia Intézet Kar 

Kiváló Oktatója szavazásának szervezése igencsak megkésett, erről Szalai István 

intézetigazgató urat tájékoztattam, azt mondta, hogy szeptemberben megszervezzük. Ezen felül 

elindítottuk a felterjesztést, és szeretném kérni a Tanárképzési és a Biológia- és 

környezettudományi szakterületi koordinátorok segítségét, mert a Kémia Intézet tanárai a ti 

hallgatóitokat is tanítják. Hétfőn az utódom kiküldi a formot az utódaitoknak. 

Kása Kata Hanga: ne az utódomnak, hanem nekem küldd, mert szeptemberig még én regnálok. 

Polónyi Richárd, Matematika szakterületi koordinátor időben küldte be beszámolóját. Elnézést 

kér, hogy az összes eddigi beszámolót nem csatolta. Heges Viktor helyesbít, miszerint az nem 

is kötelező. 

Juhász Anna Tímea, Tanárképzési szakterületi koordinátor időben küldte be beszámolóját. 

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány időben küldte be beszámolóját. 

36 mandátum van jelen, szavazás következik, Balga Gábor ismerteti a menetét. 

(76)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Jeges 

Viktor Péter, elnök beszámolóját. 

(77)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Vígvári 

Cseperke, elnökhelyettes beszámolóját. 

(78)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

34 igen szavazattal, 1 nem, 1 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Akály 

Alexandra Melinda, gazdasági referens beszámolóját. 

(79)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Sarus 

Balázs, tanulmányi referens beszámolóját. 

(80)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Horváth 

Laura, tudományos referens beszámolóját. 

(81)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

30 igen szavazattal, 3 nem, 3 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Kutas 

Domonkos, kommunikációs referens beszámolóját. 

(82)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

34 igen szavazattal, 1 nem, 1 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Keszthelyi 

Szilvia, diákjóléti referens beszámolóját. 

(83)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Papp 

Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 
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(84)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Kóczán 

Gergely, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

(85)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

35 igen szavazattal, 0 nem, 1 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Pádár 

Kitti, rendezvényszervező referens beszámolóját. 

(86)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

33 igen szavazattal, 1 nem, 2 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Dénes 

Dorottya, külügyi referens beszámolóját. 

(87)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Szász 

Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

(88)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Balga 

Gábor, informatikus beszámolóját. 

(89)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta 

Komáromi István, mentorkoordinátor beszámolóját. 

(90)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Kása Kata 

Hanga, Biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(91)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

30 igen szavazattal, 0 nem, 6 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Mig 

András, Fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(92)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Fritz 

Petra, Földrajz és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(93)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Szaló-Pál 

Kinga, Kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(94)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

35 igen szavazattal, 0 nem, 1 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Polónyi 

Richárd, Matematika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(95)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

35 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 1 távolmaradás mellett elfogadta Juhász 

Anna Tímea, Tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

(96)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Juharos 

Eszter, Ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját. 
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(97)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

18 igen szavazattal, 10 nem, 7 tartózkodás és 1 távolmaradás mellett nem fogadta el 

Hegedűs Dávid, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját, így ő a következő hónapban nem 

kap ösztöndíjat. 

(98)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Kovács 

Zoltán ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

(99)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Nagy 

Fruzsina Réka, jegyzőkönyvvezető beszámolóját. 

(100)/2022 (V. 13.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodás és 0 távolmaradás mellett elfogadta Horváth 

Luca és Ungi Balázs, a Hallgatói Alapítvány elnöke és titkára beszámolóját. 

 

19:14-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

3. Egyebek (19:14) 

Mig András szeretné megköszönni Jeges Viktornak és Vígvári Cseperkének az elmúlt 2, ill. 1 

éves munkájukat, átad egy ajándékot. 

Jeges Viktor: öröm volt, míg itt lehettem, sok szépet adott a TTK HÖK, köszönöm nektek. 

Tuza Benedek: köszönöm mindenkinek, én is leköszönök, de engem sajnos látni fogtok még, 

Lőrincz Pétert is. 

Lőrincz Péter: le van adva a szakdolgozatom, a portfólióm, hamarosan végzek, köszönöm az 

elmúlt pár évet mindenkinek, és sok bölcsességet kívánok mindenkinek. 

Horváth Matilda: én meg a régi Facebook-oldaltól szeretnék elköszönni, hogy felhívjuk a 

figyelmet, hogy jelentsétek a régi oldalt, hogy a gólyák már az újra fókuszálhassanak. 

Jeges Viktor: ügyrendi javaslat, hogy a Küldöttgyűlés csoportjába küldd be a régi oldal linkjét, 

hogy biztos azt jelentsétek. 

Simonka Tamás: jeleztem már Pádár Kittinek és most nektek is, hogy beszéltem a Kemény Dió 

Café Bar tulajdonosával, és felajánlották, hogy bérleti díj és elvárt fogyasztás nélkül tudjuk 

használni a felső szintet, ha érdekel, keressetek meg engem! 

Jeges Viktor: egyrészt én is nagyon köszönöm mindenkinek azt a sok munkát, amit beletett az 

egészbe. Van egy szokás, amit én sajnos nem tartottam az elmúlt időszakban, de ezt most 

megpróbálom kijavítani. Azon tisztségviselők, akik már nem fognak a TTK HÖK-ön belül 

tisztséget betölteni, azok kapnak egy nagy tapsot és egy kis ajándékot. És ebben azok is 

szerepelnek, akik a Covid miatt nem kapták meg az elmúlt években azt, ami kijárt volna. 

Az érintettek kijönnek: Ádám Rozália, Juharos Eszter Diána, Kása Kata Hanga, Kovács Zoltán, 

Kutas Domonkos, Lőrincz Péter, Őri Bálint, Szaló-Pál Kinga, Tuza Benedek és Barcza Bónis. 
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Kapnak EGY NAGY tapsot és ajándékot. Jeges Viktor a most nem jelenlévőknek is köszöni a 

munkájukat, majd felkeresi őket: Kosztyó Péter, Dénes Dorottya, Józsa Kornél, Ungi Balázs, 

Keszthelyi Szilvia és Németh Csilla. 

 

19:25-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

19:25-kor Jeges Viktor lezárja az ülést. 

 



Az alabbi tablazat tartalmazza a beszamol6k elfogadasi aranyait; sziirke hatterrel szerepel, ha a 
beszamol6 reszben, feketevel, ha nem keriilt elfogadasra. 

tisztseg nev 
elnok Jeges Viktor Peter 

elnokhelyettes Vigvari Cseoerke 
gazdasagi referens Akaly Alexandra 

tanulmanyi referens Sarus Balazs 
tudomanvos referens Horvath Laura 

kommunikaci6s refrens Kutas Domonkos 
diakj6leti referens Keszthelvi Szilvia 

osztondijakert felel6s referens Papp Gergely 
Sandor 

osztondiiakert felelos bizottsagi tag K6czan Gergely 
rendezvenvszervezo referens Padar Kitti 

killiigyi referens Denes Dorottva 

foszerkeszto Szasz Boglarka 
Dorottya 

killiigyi mentorkoordinator Adam Rozalia 
informatikus Balga Gabor 

mentorkoordinator Komaromi Istvan 
biol6gia- es komyezettudomany 

Kasa Kata Hanga szakteriileti koordinator 
fizika szakteriileti koordinator Mig Andras 

foldrajz- es foldtudomany Fritz Petra szakteriileti koordinator 
kemia szakteriileti koordinator Szal6-Pal Kinga 

matematika szakteriileti koordinator Pol6nyi Richard 

tanarkepzesi szakteriileti koordinator Juhasz Anna 
Timea 

az Ellenorzo Bizottsag elnoke Juharos Eszter 
Diana 

cllcnorzo bizottsagi tag Hcgcdtis D,1\'id 
ellenorzo bizottsagi tag Kovacs Zoltan 

jegyzokonyvvezeto 
Nagy Fruzsina 

Reka 
a Hallgat6i Alapitvany elnoke es Horvath Luca es 

titkara Ungi Balazs 

PH 
' 

(JI 

··········~ ···· ·· ···· .. .... .fl.:.~.~········· ············ 
Nagy Fruzsina Reka 

jegyzokonyvvezeto 

6ri Balint 

hitelesito 

10 

igen nem tart6zk. tavolm. 

36 0 0 0 
36 0 0 0 
34 I 1 0 
36 0 0 0 
36 0 0 0 
30 3 3 0 
34 I 1 0 

36 0 0 0 

36 0 0 0 
35 0 1 0 
33 1 2 0 

36 0 0 0 

33 I 2 
36 0 0 0 
36 0 0 0 

36 0 0 0 

30 0 6 0 

36 0 0 0 

36 0 0 0 
35 0 1 0 

35 0 0 1 

36 0 0 0 

18 10 7 1 
36 0 0 0 

36 0 0 0 

36 0 0 0 

#!~~ 
Jeges Viktor Peter 

elnok 


